

+ % % ' &

2019 3rd International Conference on Consumer Electronics and Device

<http://icced.net/>

Southeast University Liu Yuan Hotel, Nanjing, China

June 13-15, 2019

2019 3rd International Conference on Consumer Electronics and Device (ICCED 2019) will be held in Southeast University Liu Yuan Hotel, Nanjing, China during June 13-15, 2019. The conference is organized by International Joint Research Laboratory of Information Display and Visualization, Southeast University, China, and Asia Society of Researchers.

Paper Publication

After a careful reviewing process, all accepted papers after proper registration and presentation, will be published in ICCED 2019 conference proceedings, and submitted for included in IEEE Xplore, Ei Compindex and Scopus index. Like ICCED 2018 & ICCED 2017.

After the conference, some selected papers, after content extension and peer-reviewed, will be recommended to be published in IEEE Transactions on Electron Devices as regular papers or other journals with impact factors, the journal information as follows:



IEEE Transactions on Electron Devices
ISSN: 0018-9383
Impact Factor: 2.62

Keynote Speaker

Prof. Jin Jang, Kyung Hee University, Korea
More speakers, please visit: <http://icced.net/Keynote.html>

Foreign Scholars

Prof. Baoping Wang, executive president of Southeast University, China
Prof. Tayeb Mohammed-Brahim, University of Rennes 1, France, Southeast University, China

Organizing Committees

Prof. Wei Lei, Southeast University, China
Dr. Qasim Khan, Southeast University, China
Dr. Mohd Nazim Bin Mohtar, University Putra Malaysia, Malaysia

Submission Topics

- Lighting & Display Technologies
- Mobile Computing & Communications
- Automotive Entertainment & Information
- Home Networks & Services/Medical & Healthcare
- Mobile Computing & Communications
- Security & Right Management
- AV Processing & Streaming
- Embedded Technologies
- Storage & Digital Media
- Flexible Electronics
- Wireless & RF in CE
- Green Energy

More topics, please visit: <http://icced.net/Topics.html>

Important Dates

- Submission Deadline: April 12, 2019
- Notification Date: May 7, 2019
- Registration Deadline: May 22, 2019

Submission Methods

- Please log in submission system to submit your paper or abstract by the link (<http://confsys.iconf.org/submission/icced2019>)
- Submit by email directly (Email: icced@asr.org)

Contact Us

Ms. Cindy Miu
Email: icced@asr.org Tel: +00-852-30756684

Organized by:



vt GfE y AE÷k'k'

中国南京·东南大学榴园宾馆 2019年6月13-15日
<http://icced.net/>

2019年第三届消费电子与AE÷k'国际会议(ICCED 2019)将2019年6月13-15日在中国南京·东南大学榴园宾馆召开。ICCED会议已成功在英国伦敦(2017年),中国广州(2018年)举办。ICCED 2019会议旨在促进消费电子与AE÷k'领域相关专家的交流,为相关研究方向的专家学者及企业发展人提供一个分享研究成果、讨论存在的问题与挑战、探索前沿科技的国际性合作交流平台。现热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

会议论文集

经过严格的审稿,会议收录的文章将出版到会议论文集,并如前2届一样,提交IEEE Xplore收录以及EI核心和SCOPUS检索。文章作者将被邀请参会展示报告。会后,部分优秀并被录用的文章,内容扩充至少30%并通过审核之后,将被推荐到IEEE Transaction on Electron Devices期刊或是其他有影响因子的期刊出版。



IEEE Transactions on Eletron Devices
ISSN: 0018-9383
Impact Factor: 2.62

特邀报告人

Jin Jang 教授, Kyung Hee Univesity, Korea
更多专家, 请访问: <http://icced.net/keynote.html>

挑会主席

王保平 教授/常务副校长, 东南大学
Tayeb Mohammed-Brahim 教授, 法国雷恩第一大学/东南大学

挑会组织襄响会

雷威 教授/博士生导师/常务副院长, 东南大学
Qasim Khan 博士, 东南大学
Mohd Nazim Bin Mohtar 博士, 马来西亚博特拉大学

征稿主题

- 照明和显示技术
- 家庭网络与服务/医疗保健
- 智能电网和CE
- 灵活的电子产品
- 移动计算和通信
- CE的用户界面和经验
- 汽车娱乐和信息
- 安全和权利管理
- CE中的无线和射频
- AV处理和流媒体
- 存储和数字媒体
- 嵌入式技术
- 绿色能源

更多会议征稿主题, 请访问: <http://icced.net/Topics.html>

会议重要日期

- 投稿截止日: 2019年4月12日
- 录用通知: 2019年5月7日
- 注册截至日: 2019年5月22日

投稿方式

- 请登录电子投稿系统进行投稿。
(<http://confsys.iconf.org/submission/icced2019>)
- 邮箱投稿(Email: icced@asr.org)

联系方式

联系人: 苗老师
邮箱: icced@asr.org 电话: 13258111117